

## Amazfit Band 7

Model: A2177  
Input Voltage: DC 5.0 V  
Input Current: 300 mA Max.  
Bluetooth Version: BLE V5.2  
Compatible with: Android 7.0, iOS 12.0 or above  
Package Contents: Fitness tracker, wristband, charging cable, user manual

Manufactured by: Anhui Huami Information Technology Co., Ltd.  
Address: 7/F, Building B2, Huami Global Innovation Center, No. 900, Wangjiang West Road, High-tech Zone, Hefei City, China (Anhui) Pilot Free Trade Zone

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.  
FCC ID: 2AC8UA2177 IC: 21806-A2177

This product isn't a medical device. None of the data or measurements are intended for medical diagnosis or medical monitoring. The figures are for references only, and the actual product may differ.

© 2021 Zepp Health. All rights reserved. Amazfit and the Amazfit logo are trademarks or registered trademarks of Zepp Health Group. Zepp Health Group includes Zepp Health Corporation and its affiliates.

Tension d'entrée : 5.0 V CC  
Courant d'entrée : 300 mA MAX  
Version Bluetooth : BLE V5.2  
Compatible avec : Android 7.0, iOS 12.0 ou versions ultérieures  
Contenu du paquet : traqueur d'activité, bracelet, câble de charge, mode d'emploi

Fabriqué par : Anhui Huami Information Technology Co., Ltd.  
Address : 7/F, Building B2, Huami Global Innovation Center, No. 900, Wangjiang West Road, High-tech Zone, Hefei City, China (Anhui) Pilot Free Trade Zone

Cet appareil est conforme à la partie 15 des règles FCC. Son fonctionnement est soumis aux deux conditions suivantes : (1) Cet appareil ne doit pas provoquer d'interférences nuisibles (2) Cet appareil doit accepter toutes les interférences reçues, y compris les interférences susceptibles de provoquer un fonctionnement indésirable.  
FCC ID : 2AC8UA2177 IC : 21806-A2177

Ce produit n'est pas un appareil médical. Toutes les données et mesures ne sont pas destinées à un diagnostic médical ou à une surveillance médicale. Le chiffre est pour référence seulement, veuillez être soumis au produit réel.

© 2021 Zepp Health. Tous les droits sont réservés. Amazfit et le logo Amazfit sont des marques commerciales ou des marques déposées de Zepp Health Group. Le groupe Zepp Health comprend la société Zepp Health et ses filiales.

Versión de Bluetooth: BLE V5.2  
Compatible con: Android 7.0, iOS 12.0 o superior  
Contenido del paquete: Medidor de actividad, pulsera, cable de carga, manual de usuario

Bluetooth-Version: BLE V5.2  
Kompatibel mit: Android 7.0, iOS 12.0 oder höher  
Packungsinhalt: Fitness-Tracker, Armband, Ladekabel, Benutzerhandbuch

Versione Bluetooth: BLE V5.2  
Compatibile con: Android 7.0, iOS 12.0 o versioni successive  
Contenuto della confezione: fitness tracker, cinturino, cavo di ricarica, manuale utente

Versão de Bluetooth: BLE V5.2  
Compatível com: Android 7.0, iOS 12.0 ou superior  
Conteúdo do pacote: monitor de atividade física, pulseira, cabo de carregamento e manual do utilizador



018-220174

R-R-HM6-A2177



MCMC  
HIDF19000259

原電池類回収



Amazfit Band 7  
Product: Smart Band Color: Black

SN: 21775225000879

UPC: 850037656707

6972596105312

Production Date: 06/2022  
Made in China

Quality Certified

A GLOBAL SMART WEARABLE & HEALTH TECHNOLOGY LEADER

# ZEP

Trusted by a community of over 40 million active users from 90+ countries, Zepp is a comprehensive health management platform that provides 24/7 actionable insights and guidance, to help you attain your fitness and wellness goals.